

Libyan International Medical University Journal



Editorial

2016-A year of success for Libyan International Medical University Journal [IMUJ].

The editorial team of LIMUJ.

Libyan International Medical University,

LIMUJ was launched in March 2016 with a vision of promoting local research and to disseminate scientific knowledge in the third world countries. LIMUJ received 28 articles, of which 14 entered the reviewing stage, of these 10 articles were published with an acceptance rate of 71%. The type of articles published during 2016 varies between basic, allied and clinical medical research; and medical education. During 2016, the look of LIMUJ was improved; obtained an international digital object identifier (DOI) which identify the contents of each article published and provides a persistent link to its location on the Internet. Moreover, LIMUJ had obtained a provisional International Standard Serial Number (ISSN) used to uniquely identify a serial publication on the internet. By the DOI and ISSN numbers, a prominent place and exposure in the electronic media is assured for articles published in LIMUJ.

The editorial team of LIMUJ feels that they have achieved most of the planned goals for the year 2016. We are happy with this success, which will be our motivator for better performance in the coming years. We feel that this success is the fruit of a teamwork involving authors, reviewers and the editorial team. Without you dear authors and reviewers, our success story will be very short. We should not forget as well the commitment made by the Libyan International Medical University (LIMU) for the success of this journal. We are thankful to LIMU and its presidency for their continuous support.

We are waiting for you to share our progress and success; you will not regret it in the future. You can download volume 1 (2016) from the following link:

<https://drive.google.com/open?id=0B1iSx2j6azmQd00zN1dOcJQ4UG8>

The editorial team (LIMUJ)

Editorial team. (2016) A year of success for LIMUJ.

Citation DOI: [10.21502/limuj.001.02.2017](https://doi.org/10.21502/limuj.001.02.2017)

LIMUJ, Volume 2, PP 01-02, 2017



LIMUJ is licensed under a [Creative Commons Attribution 4.0 International License](https://creativecommons.org/licenses/by/4.0/)

ملخص باللغة العربية

(2016) سنة نجاح لمجلة الجامعة الليبية الدولية للعلوم الطبية

فريق التحرير

الجامعة الليبية الدولية للعلوم الطبية

لقد تم تدشين مجلة الجامعة الليبية الدولية للعلوم الطبية في مارس 2016م برؤية دعم البحث العلمي ونشر المعرفة في دول العالم الثالث. ولقد استقبلت المجلة عدد 28 بحث، انتقل منها 14 بحث لمرحلة التحكيم حيث تم قبول ونشر عدد عشرة بحوث بنسبة قبول تجاوزت 70%. الأبحاث المنشورة تنوعت ما بين بحوث علوم طبية أساسية وتطبيقية والتعليم الطبي. تم خلال 2016 استحداث وتطوير شكل المجلة، والحصول على معرّف الوثيقة الرقمي الدولي (DOI-دوى) الذي يحدد محتويات كل مادة من المواد المنشورة ويقدم وصلة مستمرة لموقعها على شبكة الإنترنت. وعلاوة على ذلك، تحصلت المجلة على الرقم التسلسلي المعياري الدولي المؤقت (ISSN) الذي يستخدم لتعريف المطبوعات أو الدوريات الإلكترونية. معرّف الوثيقة الرقمي والرقم التسلسلي المعياري يؤكدان مكاناً بارزاً لجميع المقالات العلمية التي تنشر في المجلة في محركات البحث المعروفة في وسائل الإعلام الإلكترونية العالمية.

فريق التحرير يشعر أنه حقق معظم الأهداف المخططة للعام 2016م. ونحن سعداء بهذا النجاح، والذي سيكون حافزاً لنا لأداء أفضل في السنوات القادمة. ونحن نرى أن هذا النجاح هو ثمرة العمل الجماعي لفريق كامل من البحوث أصحاب المقالات العلمية والمراجعين وفريق التحرير. بدونك أيها العزيز/ة المؤلف/ة والمراجع/ة ستكون قصة نجاحنا قصيرة جداً. كما يجب أن لا ننسى كذلك الالتزام الذي قدمته الجامعة الليبية الدولية للعلوم الطبية (LIMUJ) لنجاح هذه المجلة. ونحن ممتنون كهيئة تحرير للجامعة ورئاستها على دعمهم المستمر.

نحن في انتظاركم لمشاركتنا التقدم والنجاح. فلن نأسف لذلك في المستقبل.

باستطاعتكم تنزيل الموضوعات الكاملة المنشورة في الحجم الأول من المجلة من الرابط التالي:

<https://drive.google.com/open?id=0B1iSx2ji6azmQd00zN1dOciQ4UG8>

فريق تحرير المجلة

